



編號 **CMD/TMO/015/10**
Ref. No.:
日期
Date: **20/4/2010**

香港聯合交易所有限公司
(香港交易及結算所有限公司全資附屬公司)
The Stock Exchange of Hong Kong Limited
(A wholly-owned subsidiary of Hong Kong Exchanges and Clearing Limited)

通告 CIRCULAR

事項 印花稅申報及繳付程序自動化的研討會將加開一場
Subject: **ADDITIONAL SEMINAR ON AUTOMATION OF STAMP DUTY REPORTING AND PAYMENT**

查詢 參與者一般查詢熱線 (電話: 2840 3626 電子郵箱: trd@hkex.com.hk)
Enquiry: **Participant General Enquiry Hotline (Tel : 2840 3626 E-mail : trd@hkex.com.hk)**

繼2010年4月12日發出的交易所通告(編號: CMD/TMO/014/10), 交易所參與者請注意, 由於研討會的報名非常踴躍, 4月26及28日的兩場研討會經已額滿。因此, 交易所將於4月29日加開一場研討會。敬請未報名參與前兩場研討會的交易所參與者於**2010年4月23日或之前**填妥並交回附件一的報名表, 參與4月29日的研討會。

Reference is made to the Exchange circular (Ref: CMD/TMO/014/10) dated 12 April 2010. Due to the overwhelming responses received from Exchange Participants (EPs), the two seminars on 26 and 28 April 2010 are full. As such, HKEx will arrange a third seminar on 29 April 2010. EPs which have not been enrolled in the first two seminars are reminded to participate the seminar on 29 April 2010 by completing and returning the Enrolment Form (Attachment 1) to HKEx **on or before 23 April 2010.**

現貨市場
總監
勞偉強 謹啓
David Lo
Vice President
Cash Market

香港交易及結算所有限公司
Hong Kong Exchanges and Clearing Limited

香港中環港景街一號國際金融中心一期12樓
12/F, One International Finance Centre, 1 Harbour View Street, Central, Hong Kong

電話 Tel: + 852 2522 1122 傳真 Fax: +852 2295 3106 網址 Website: www.hkex.com.hk 電郵 E-mail: info@hkex.com.hk